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Oulun kaupungin vanhusneuvoston kokous 

Aika: 21.5.2024 klo 9.30–12.00 

Paikka:  Oulu 10, Torikatu 10, kokoushuone 142 

 

Jäsenet: Kärkkäinen Marja-Leena, pj. 

 Ansamaa Jukka Pekka 

 Hanhela Lahja   poissa 

 Kouri Arto    

 Heikkinen Matti 

 Huhanantti Leena 

 Lehtoranta Jouko 

 Lämsä Kalevi 

 Mikkonen Sirkka-Liisa 

 Penttilä Sulo   poissa 

 Perkiö Pirkko   

 Pitkänen Maija 

 Ritapuu Reima 

 Suopanki Juhani  

 Örling Risto 

 Kyllönen Anne-Mari Ev. lut. seurakunnat 

 Jouppila Pentti Veteraanijärjestöt  poissa  

 Epäilys Niina  Sivistys- ja kulttuuripalvelut  poissa   

 Pääkkölä Jouni  Sivistys- ja kulttuuripalvelut     poissa 

  

Esittelijä: Pasi Laukka  Hyvinvoinnin edistämisen palvelut  

Sihteeri: Heli Metsävirta Hyvinvoinnin edistämisen palvelut teams 

Vierailija:  Teija Heikkinen Hyvinvoinnin edistämisen palvelut § 42  

 Ojala Heikki  Hyvinvoinnin edistämisen palvelut § 43 

 

  

 

 

 

Marja-Leena Kärkkäinen   Heli Metsävirta 

Puheenjohtaja    asiantuntijasihteeri 

 

 

 

 

Sirkka-Liisa Mikkonen   Pirkko Perkiö 

pöytäkirjantarkastaja   pöytäkirjantarkastaja 
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§ 38  Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 11.30. 

§ 39 Esityslistan hyväksyminen 

 Esityslista hyväksyttiin. 

§ 40 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

§ 41 Pöytäkirjan tarkastajien valinta 

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Sirkka-Liisa Mikkonen ja Pirkko Perkiö. 

§ 42 Ikäihmisten ajankohtaiset asiat hyvinvoinnin edistämisen näkökulmasta  

 Teija Heikkinen kertoi ajankohtaisista ikäihmisiä koskevista asioista hyvinvoinnin näkökulmasta. 

Hän nosto ajankohtaisista asioista esille mm. alueellisen 10 000 euron hyvinvointia edistävän rahan. 

Neljällä suuralueella, eteläinen, pohjoinen, itäinen ja keskinen, järjestetään asukasiltoja, joissa 

ideoidaan rahan käyttökohteita. Lisäksi Teija Heikkinen nosti esille mm. yhteistyön löytävän 

vanhustyön kanssa, liikenneturvallisuustyöryhmän, eläkkeelle jäävien tai juuri eläköityneiden infot.  

 Päätös: Ajankohtaiset asiat merkittiin tiedoksi. 

§ 43 Järjestömarkkinat sekä osallisuus- ja vuorovaikutuskoordinaattorin rooli 

 järjestöyhteistyössä, Heikki Ojala  

 Heikki Ojala kertoi omasta työroolistaan osallisuus- ja vuorovaikutuskoordinaattorina ja ajankohtaiset 

 asiat järjestötyön näkökulmasta ja järjestömarkkinoista. 

 Sivistys- ja kulttuuripalveluiden avustusperiaatteista tulee linjaus. Kaikki avustukset tulevat 

 vuosikelloon. 

 Järjestömarkkinat tulossa helmikuussa.  

 Päätös: esittely merkittiin tiedoksi.  

§ 44 Järjestöyhteistyö ja sen koordinointi kaupungissa sekä yhteistyö Pohteen kanssa 

Pasi Laukka kertoi järjestöyhteistyöstä Oulun kaupungissa ja Pohjanmaan maakuntaliiton 

sekä yhteistyöstä Pohteen kanssa. Yhteistyössä Pohteen kanssa on vielä kehitettävää. 

 Päätös: esittely merkittiin tiedoksi. 

§ 45 Palaute kaupunginhallituksen kanssa käydystä tapaamisesta 

 Kokousmuistiosta käytiin vanhusneuvoston kokouksessa läpi Aleksinkulman ja Honkapirtin 

 väistötilojen tilanne syksyllä 2024. 

 Päätös: kokouksen muistio merkittiin tiedoksi. 

§ 46 Opintomatka 

 Päätös: vanhusneuvosto hyväksyi opintomatkan aikataulun, ja ohjelman muuhun sisältöön 

 palataan vielä kesäkuun kokouksessa. 
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§ 47 Seniorimessut 

 Päätös: asian käsittely siirretään kesäkuun kokoukseen. 

§ 48 Ajankohtaiset Pohteen asiat 

 Kokoontumistiloja on niukasti Pohteen vanhusneuvostolle. 

 Vanhustyöstä vastaavat henkilöt esittäytyvät ensimmäisen kerran seuraavassa Pohteen 

 vanhusneuvoston kokouksessa. Lisäksi vanhustyön johtaja Mervi Koski osallistuu jatkossa 

 vanhusneuvoston kokouksiin kertoen ajankohtaiset asiat.  

Ainot ja Reinot tapahtumassa Pohteen vammaisneuvosto järjesti kyselyn palveluista, johon vastauksia 

 tuli 193.  Kyselyn mukaan tyytyväisyys palveluihin on hieman parantunut edelliseen vuoteen 

verrattuna. Vastauksissa tuli esille mm. se, että erikoissairaanhoitoon oltiin jokseenkin tyytyväisiä, 

mutta palveluiden supistaminen sai kritiikkiä. 

 Päätös: ajankohtaiset asiat merkittiin tiedoksi. 

§ 49 Tiedoksi merkittävät asiat 

• Työvaliokunnan kokouksen muistio, josta nostettiin esille seuraavat asiat:  

• kesäkuun kokous ja sen aiheet. 

• Ainot ja Reinot tapahtuman kyselyn palaute  

• Eläkeliiton järjestämiä vanhusneuvostojen Oulunsalon kaltaisia koulutuspäiviä toivottiin lisää.  

• kaupungintalon avajaiset, joista syksyllä tulee laajempi mainonta. 

 Päätös: muistio merkittiin tiedoksi.  

§ 50 Eri toimialojen edustajien ajankohtaiset asiat 

• Liikuntapalvelut: vanhusneuvosto sai kiitosta Ainot ja Reinot tapahtumasta. 

• Toimintaa järjestetään kesäkaudella paljon ulkona mm. ohjatut ulkojumpat ja 

kuntosalitoiminta. 

• Urheiluseurat panostavat ikäihmisten liikkumiseen.   

• Liikuntapalveluilla myös huoli liikuntatilojen puutteista. Huolta aiheuttaa myös se, että 

entinen kaupunginsairaalan uimahalli on jatkossa vain Pohteen omassa käytössä. 

Vanhusneuvoston puheenjohtaja vie asian eteenpäin. 

• Liikuntapalvelut haluavat lisätä ikäihmisten liikkumista. 

 Päätös: toimialojen kuulumiset merkittiin tiedoksi. 

§ 51 Muut esille tulevat asiat 

 Kokouksessa esitettiin, että hyvinvoinnin edistämisen asiantuntija Teija Heikkinen nimettäisiin 

 vanhusneuvostoon loppukaudeksi hyvinvoinnin edistämisen palveluiden edustajana. 

 Päätös: tehdään esitys sivistys- ja kulttuurijohtaja Mika Penttilälle, että hyvinvoinnin 

edistämisen asiantuntija nimetään loppukaudeksi vanhusneuvostoon hyvinvoinnin 

edistämisen palveluiden edustajaksi. 

§ 52 Kokouksen päättäminen  

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11.54. 

  

 


